



顯達鄉村俱樂部  
HILL TOP COUNTRY CLUB  
安樂集團成員 a member of ENM Group

# 免費穿梭巴士服務

## FREE SHUTTLE BUS SERVICE

為配合西樓角路加建無障礙通道設施工程，本會之穿梭巴士站已往方遷移約二十米。



The shuttle bus stop has been moved forward about 20 metres due to the provision of barrier-free access facilities for highway structures.

鑑於2019冠狀病毒病情況，本會之穿梭巴士服務時間表由2021年2月18日起作出以下更改，直至另行通知。敬請留意，謝謝！  
In light of the recent situation regarding the COVID-19 outbreak, the shuttle bus service timetable has been updated with effect from 18 February 2021 until further notice. Thank you for your attention!

### 星期一至日及公眾假期 Monday to Sunday and Public Holiday

| 顯達鄉村俱樂部 至 港鐵荃灣西站及荃灣站<br>From Hill Top Country Club to Tsuen Wan West MTR & Tsuen Wan MTR |       |       | 港鐵荃灣西站 至 顯達鄉村俱樂部<br>From Tsuen Wan West MTR to Hill Top Country Club |       |       | 港鐵荃灣站 至 顯達鄉村俱樂部<br>From Tsuen Wan MTR to Hill Top Country Club |       |       |
|--|-------|-------|--|-------|-------|--|-------|-------|
| 上午 AM  | 下午 PM |       | 上午 AM  | 下午 PM |       | 上午 AM  | 下午 PM |       |
| 7:30   | 12:45 | 6:00  | 7:38   | 12:53 | 6:08  | 7:45   | 1:00  | 6:15  |
| 8:15*  | 1:45  | 7:00  | 8:23*  | 1:53  | 7:08  | 8:30*  | 2:00  | 7:15  |
| 8:30*  | 2:45  | 8:00  | 8:38*  | 2:53  | 8:08  | 8:45*  | 3:00  | 8:15  |
| 9:30   | 4:00  | 9:00  | 9:38   | 4:08  | 9:08  | 9:45   | 4:15  | 9:15  |
| 10:30  | 5:00  | 10:00 | 10:38  | 5:08  | 10:08 | 10:45  | 5:15  | 10:15 |
| 11:45  | 10:30 |       | 11:53  | 10:38 |       | 12:00  | 10:45 |       |

\* 此班次只限於星期一至五提供服務 Only valid on Monday to Friday  
\* 此班次只限於星期六、日及公眾假期提供服務 Only valid on Saturday, Sunday and Public Holidays

本會提供之各項設施及活動會因應情況而決定是否關閉、暫停及修改服務時間，請各會員密切留意本會網址 [www.hilltopcountryclub.com](http://www.hilltopcountryclub.com) 內之「最新消息」以獲得最新資訊。  
The Club may suspend the recreation facilities and activities and reduce the operating hours. Please visit our website [www.hilltopcountryclub.com](http://www.hilltopcountryclub.com) "Latest News" for the update information.

- 穿梭巴士服務只提供給顯達鄉村俱樂部之會員及其賓客使用（中途不設停站）。  
Shuttle bus service is restricted to Hill Top Country Club Members and their accompanied guests (intermediate stopover is not offered).
- 當9號或以上風球懸掛或黑色暴雨警告生效時，穿梭巴士將暫停服務。  
Shuttle bus service is suspended when Typhoon Warning Signal No. 9 or above or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted.
- 視乎路面交通情況，班次可能有所延誤。如欲查詢，歡迎致電本會 2412 0201。  
There may be possible delay of the scheduled time depending on traffic conditions. For enquiry, please contact us at 2412 0201.



港鐵荃灣站穿梭巴士等候位置  
Shuttle Bus Stop Location at Tsuen Wan MTR Station



港鐵荃灣西站穿梭巴士等候位置  
Shuttle Bus Stop Location at Tsuen Wan West MTR Station

